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>鼠年新年微信英语祝福短信篇一
1、新年到，愿你畅快笑，健康身边绕，平安福星照！
New Year arrives, wish you a happy laugh, health around, safe and happy stars!
2、愿你在新的一年里，大展鸿图，在事业道路上写下辉煌的一笔，加油！
Wish you a bright future in the new year and write a brilliant stroke on your career path. Come on!
3、给你一片美丽星空！幸福永远！
Give you a beautiful starry sky! Happiness forever!
4、愿你天天天快快乐乐；小时时时开开心心；分分分甜甜蜜蜜；秒秒秒精彩缤纷！
May you be happy every day, happy every hour, sweet every minute, brilliant every second!
5、真心祝您在新的一年里平安快乐身体健康，愿您所有的梦想都能在春节得以实现。
I sincerely wish you peace, happiness and good health in the new year. I hope all your dreams can be realized in the Spring Festival.
6、除夕夜里送祝福，祝你一年都幸福，告别所有伤和疼，乐观向前奔新年。
On New Year\'s Eve, I wish you happiness throughout the year. Say goodbye to all the injuries and pains, and move on optimistically to the New Year.
7、年年岁岁花相似、岁岁年年人不同，祝新年快乐！事事顺意。
I wish you a happy New Year! Everything goes smoothly.
8、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在春节来到你身边，伴你左右。
Let warm wishes, happy thoughts and friendly wishes come to you and stay with you during the Spring Festival.
9、祝君事业有成，合家欢乐，步步高升。
I wish you success in your career, joy in your family, and progress step by step.
10、新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在你的身边。
New Year\'s bells ring leisurely, sending my wishes, lingering around you.
11、辞旧迎新之际，我真诚的祝福你，在新的一年里，再接再厉，让佳绩再续，辉煌再现。
On the occasion of leaving the old year and welcoming the new year, I sincerely wish you every success in the new year.
12、人人闹新春，万象来更新，招财又进宝，幸福把你包，祝君开怀笑，好运往上飘！
Everyone makes a New Year, everything comes to renew, recruit money and treasure, happiness will pack you, I wish you a happy laugh, good luck floating upward!
13、今年好时辰，群猴来报喜；春伊花复开，君亦临其景；祝君年年旺，团团又圆圆。
This year, the monkeys come to reward the good fortune; the spring Yihua blossoms come back, and the gentleman is here; I wish you every prosperous year, reunion and reunion.
14、除夕到，烦恼跑，开心跟你走。
New Year\'s Eve, trouble run, happy to go with you.
15、新年即将来临，在此，祝愿朋友新春愉快，身体健康，合家欢乐，万事如意！
New Year is coming. Here, I wish my friends a happy New Year, good health, happy family and all the best!
16、愿你过一个开心的春节！愿世界充满详和，我以最真诚的心，祝愿您拥有幸福的一年。
Wish you a happy Spring Festival! May the world be full of details and peace. With my sincerest heart, I wish you a happy year.
17、新年捎去我温暖如春的问候，祝您拥有幸福甜美的新年。新年行好运，万事遂心愿！
New Year\'s greetings, warm as spring, I wish you a happy and sweet New Year. Good luck in the New Year, everything comes true!
18、把所有的祝福写进短信里，敲开吉祥的大门，早早的去拜年，新年快乐！
Write all the blessings into the text message, knock on the door of auspiciousness, go to New Year early, happy New Year!
19、祝你在猪年里：发福生财，金银满库；身体康健，青春永驻；精神焕发，越来越酷。
I wish you in the Year of the Pig: rich and rich, full of gold and silver; healthy body, youth forever; spiritual glow, more and more cool.
20、祝你好事多多！笑容多多！开心每一秒，快乐每一天，幸福每一年，健康到永远！
Many good things to you! How many smiles! Happy every second, happy every day, happy every year, healthy forever!
21、在新的一年里，送上我满满的祝福和久久的问候。
In the new year, I send my best wishes and long-lasting greetings.
22、新的一年来临，美好的祝福送给你，愿你再接再励，你的业绩在新的一年里灿烂无比！
With the coming of the new year, good wishes to you. I hope you will continue to work hard and your achievements will be brilliant in the new year.
23、一份情，一颗心，一条短信值千金。祝你万事如意，永远开心！
A love, a heart, a short message is worth a thousand dollars. I wish you all the best and happiness forever!
24、一帆风顺吉星照，万事如意步步高。
Everything goes smoothly and steadily.
25、请接受我诚挚的新年祝福，顺祝身体健康。
Please accept my sincere wishes for the New Year and wish you good health.
26、新年到，旧貌换新颜，不管居家还是出门在外，都愿你快乐安泰，过得幸福精彩！
New Year arrives, old looks change new faces, whether at home or outside, I hope you are happy and peaceful, have a happy and exciting life!
27、新年的钟声悠然响起，飘送着我的祝福，萦绕在您的身边。
New Year\'s bell sounds leisurely, sending my wishes, lingering around you.
28、亲爱的爷爷，祝你们新年快乐的，万事如意，身体健康，心想事成。
Dear Grandpa, I wish you a happy New Year, good luck in everything, good health and success in everything you want.
29、新年好，兄弟，忙碌了一年，好好歇歇吧！祝你来年鸿运当头，福星高照！
Happy New Year, brother, busy for a year, have a good rest! Good luck and good luck in the coming year!
30、祝你春节开怀，开心永远，日子和美！
Wish you a happy Spring Festival, happy forever, and beautiful days!
31、我的祝福早早送上，祝你除夕快乐，合家团圆，新年吉祥！
My best wishes come early. Happy New Year\'s Eve, family reunion and good luck in the New Year!
32、蓝天为纸，送给正在看短信的你，新春快乐、生活如诗如画、好事连连、好梦甜甜！
Blue sky is paper. It is for you who are reading the short message. Happy Spring Festival, picturesque life, continuous good things, sweet dreams!
>鼠年新年微信英语祝福短信篇二
1、愿你除夕之夜幸福绕，合家欢乐淘淘。
Wishing you happiness on New Year\'s Eve and a happy family.
2、一句寒暖，一线相喧；一句叮咛，一笺相传；一心相盼；一份友情，一生挂念。
A word of warmth, a line of noise; a word of warning, a note passed down; a heart to heart; a friendship, a lifetime of concern.
3、春节到，愿新的一年里，每个人都能不断完善自我，不断拼搏。
The Spring Festival is coming. I hope everyone can constantly improve themselves and strive for success in the new year.
4、新的一年开启新的希望，新的空白承载新的梦想。
New year opens new hope, new blank carries new dream.
5、今儿好，明更好，衷心祝愿；情也真，意也切，常驻心间。祝您春节愉快！
Today is good, tomorrow is better, sincere wishes; love is true, meaning is also cut, permanent heart. Wish you a happy Spring Festival!
6、世界除了生命永恒岁月永恒外，还有我们年复一年的，不凋的，微笑。祝新春如意！
In addition to the eternal years of life, the world also has our year after year, indelible, smiling. Wishing you all the best in the Spring Festival!
7、除夕之夜钟声响，鞭炮齐鸣过新年。合家老少齐欢笑，平平安安又一年。
On New Year\'s Eve, bells ring and firecrackers ring in unison for the New Year\'s Eve. The whole family laughed together, peaceful and peaceful for another year.
8、在春节即将到来，钟声即将响起，焰火即将燃起的日子里，微信带着祝福先送去给你。
In the days when Spring Festival is coming, bells will ring and fireworks will be lit, Wechat will be sent to you first with good wishes.
9、祝你生活美丽、工作顺利！
Wish you a beautiful life and a smooth work!
10、送你一片好运，寄在你腰上。
Send you a piece of good luck, on your waist.
11、愿你们在新年中开开心心，快快乐乐，平平安安。
May you have a happy, happy and peaceful New Year.
12、祝你幸福，阖家欢乐！
Wishing you happiness and family happiness!
13、愿您春节合家欢，欢欢喜喜享幸福。
May the Spring Festival bring joy and happiness to your family.
14、财旺福旺运气旺，万马奔腾迎旺年！祝您新年快乐！
Fortune, fortune and good luck make ten thousand horses gallop to welcome the prosperous year! Happy New Year to you!
15、愿你在这一年里，事事顺心、如意！
May everything go smoothly and smoothly in this year!
16、愿您新春快乐，万事如意，开心幸福！
Wish you a happy New Year, all the best, happy and happy!
17、恭祝新年吉祥，幸福和欢乐与你同在。
I wish you good luck, happiness and joy in the New Year.
18、春节祝福向你来，愿你生活更精彩，灿烂心情天天在，幸福平安人康泰！
Spring Festival greetings to you, wish you a better life, bright mood everyday, happy and safe people Kangtai!
19、微风假寐宠晴日，红酒怡情虐心智。春节不约悄然醒，微醺作祟笑看之。
The breeze sleeps and pets the sunny day, and the wine is happy and sad to the mind. The Spring Festival wakes up quietly and looks at it with a slight sneer.
20、祝愿你幸福双份，快乐加倍；平安双份，健康加倍；微笑双份，精彩生活总成对！
I wish you double happiness, double happiness, double peace, double health, double smile, wonderful life together!
21、风飘着醉人的钟声，在新年到来的喜庆气氛里，祝愿你平安、欢乐、心想事成！
The wind is blowing intoxicating bells. In the festive atmosphere of the coming New Year, I wish you peace, joy and success.
22、新年已来到，向你问个好。开心无烦恼，好运跟着跑。
New Year\'s Day is here. Say hello to you. Happy without trouble, good luck follows.
23、新的一年，愿领导工作顺利，阖家欢乐！我将继续努力，不辜负您的栽培和期望！
In the new year, may the leadership work go smoothly and the whole family be happy! I will continue to work hard to live up to your cultivation and expectations!
24、一生平安，万事顺心；笑口常开，新年快乐！
Life is safe and everything goes smoothly. Happy New Year!
25、新年快乐，新年呈祥，万事如意，幸福安康。
Happy New Year, auspicious New Year, everything goes well, happiness and well-being.
26、吉祥如意广进财，幸福家庭多精彩。愿春节快乐！
Lucky and prosperous, happy families are wonderful. Happy Spring Festival!
27、新的一年新的路，走吧，鲜花正盛开在你的前方！
New Year\'s road, go ahead, flowers are blooming in front of you!
28、朋友相扶持，心情不寂寥。事业风水顺，金银撑荷包。祝生活开心步步高！
Friends support each other, and the mood is not lonely. Business is smooth, gold and silver support purse. Wish you a happy life!
29、忙里忙外一整年，和和美美一家亲，除夕贺您年年喜，幸福美好步步高！
Busy in and out of a whole year, and Meimei family, New Year\'s Eve congratulate you every year happy, happy step by step!
30、朋友总是永恒的，所以世界上没有什么大不了的，新年快乐！
Friends are always eternal, so there is no big deal in the world. Happy New Year!
31、猪年要走阳关道，排除万难创业路。艰苦奋斗能胜天，幸福生活如意添。
In the Year of Pig, we should take the Yangguan road to eliminate all difficulties in starting a business. Hard struggle can win the day, and happy life can add to it.
32、新春之庆，人人之喜。齐喜庆过肥年。祝您猪年好事连连，笑口常开。春节快乐！
New Year\'s celebration is a joy for everyone. Qi celebrated the Fat Year. Wish you many good things in the Year of the Pig and keep smiling. Happy Spring Festival!
>鼠年新年微信英语祝福短信篇三
1、春节到，给您拜个年，愿您阖家欢乐，春节快乐！
The Spring Festival is coming. Happy New Year to you. Wish you a happy family and a happy Spring Festival!
2、除夕夜祝亲爱的你，新的一年快乐每一天！
New Year\'s Eve, wish you dear, happy every day of the new year!
3、愿友春节一切好，接福纳财心欢笑。
Wish you all the best in the Spring Festival, and laugh at your fortune.
4、一步步迈进新希望，一秒秒迎来新畅想；除夕之夜守岁时，幸福快乐长相守！
Step by step into the new hope, a second ushered in new ideas; New Year\'s Eve Watch the New Year\'s Eve, happy look together!
5、祝你猪年快乐！万事如意！在新的一年里身体健康！事业有成！芝麻开花节节高！
Happy Year of the Pig! Everything goes well! Good health in the new year! Successful career! Sesame blossoms high!
6、祝你身体健康，万事如意，幸福平安！
I wish you good health, good luck, happiness and peace!
7、新的一年，新的希望，新的日子，新的盼望，朋友，祝你新年好运来！
New year, new hope, new day, new hope, friend, wish you good luck in the New Year!
8、点燃爱情事业双响炮，愿你春节开心乐无涯！
Ignite the double cannon of love cause, wish you a happy Spring Festival!
9、愿一声亲切的问候，温暖您的心，愿温馨的祝福，伴随着您，祝您节日快乐！
May a cordial greeting warm your heart and warm wishes accompany you and wish you a happy holiday!
10、枝上雪残吹又少，除夕除旧无烦恼。吃好玩好休息好，除夕守岁燃鞭炮。
There is little snow on the branches, and there is no trouble on New Year\'s Eve. Eat fun, have a good rest, and fire firecrackers on New Year\'s Eve.
11、祝好运永远伴你左右！并祝你天天快快乐乐！开开心心！
Good luck with you forever! And I wish you happiness every day! Have fun!
12、祝我的挚友新年快乐。
Happy New Year to my best friend.
13、祝朋友新年福满天，幸福阖家欢！
Happy New Year to all my friends and happy family!
14、愿君幸福伴，合家永欢乐，春节愉快！
May you have a happy company, a happy family and a happy Spring Festival!
15、朋友，祝福你新年快乐！春节平安健康！
Friends, wish you a happy New Year! Spring Festival is safe and healthy!
16、祝你新春快乐，岁岁安怡！
Wishing you a happy New Year and a happy New Year!
17、愿你苦乐年华，奋斗人生，苦尽甜来，幸福圆满。
May you have a bitter and happy life, a life of struggle, a life of sweetness and happiness.
18、只愿来年福运交，朗朗前程你领跑。祝你除夕如意！
I only wish you luck in the coming year, and you will lead the way. Good luck on New Year\'s Eve!
19、春节将至，辞旧迎新，道声平安，恭贺万事如意！
Spring Festival is approaching. Let\'s say goodbye to the old and welcome the new. Congratulations on everything!
20、祝你的生命在新的岁月中，更强健，更丰硕！
May your life be stronger and more fruitful in the new years!
21、古话说，天增岁月人增寿，新春伊始，祝您身体健康，长命百岁。
As the old saying goes, days add years and people live longer. At the beginning of the Spring Festival, I wish you good health and long life.
22、除夕夜的灯火像夜空的星星闪亮，照遍千家万户在快乐的海洋徜徉。
New Year\'s Eve lights shine like stars in the night sky, shining across thousands of families wandering in the happy ocean.
23、暧风一吻发千花，烟雨二月绿春茶。亲朋带笑阅信处，猪年送福已进家。
The warm wind kisses thousands of flowers, the rain and smoke February green spring tea. Families and friends read letters with laughter. The Year of the Pig has come home.
24、过去的一年我们合作得都很愉快，谢谢您的关照，祝您全家欢乐，心想事成！
We have had a very pleasant cooperation in the past year. Thank you for your attention. I wish you and your family a happy and successful life.
25、新年祝福最灵验，看过之后笑开颜。
New Year\'s greetings are the most effective, after seeing them, smile.
26、送走旧年的时候，也送走一年的阴郁，迎来新春的时候，也迎来新的希望。
Send away the old year, also send away the gloom of a year, usher in the new spring, also usher in new hope.
27、在年新年的钟声即将敲响的时刻，让我们共同祝福拥有新的一年幸福和快乐！
At the time when the bell of New Year is about to ring, let\'s wish all of us happiness and happiness in the new year.
28、新年了，祝你新的一年，与成功相会！
New Year, I wish you a new year, and meet with success!
29、除夕的祝福快乐甜蜜，开心的朋友幸福永远！
Happy New Year\'s Eve wishes, happy friends happy forever!
30、送你一生幸福，把你捧得高高在上。祝你快乐每天，幸福永远！
Give you a lifetime of happiness, hold you high. I wish you happiness every day, happiness forever!
31、春节到，带上幸福，向美好未来出发！
Spring Festival arrives, bring happiness, and set out for a better future!
32、除夕烟花吉祥耀，万家灯火如意照。拿起扫把除旧尘，铲去郁闷除烦恼。
On New Year\'s Eve, fireworks shine auspiciously and lights shine brightly. Pick up the broom to clean up the old dust, shovel away the depression and worry.
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